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     Protokół Nr 250/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 21 marca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 3 dodatkowych wniosków o dokonanie zmian w planie dochodów 

i wydatków jednostek. 

 Rozpatrzenie w pkt. 6 a) sprawy dotyczącej zaopiniowanie przez Zarząd Powiatu 

projektu sprawozdania z realizacji Uchwały Nr XLIV/303/2022 w sprawie kierunków 

działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu dotyczących zadań z zakresu edukacji 

publicznej, w celu przedstawienia powyższego Radzie Powiatu w Myśliborzu. 

 Rozpatrzenie w pkt. 6 b) sprawy dotyczącej wniosku dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o wyrażenie zgody na rozpoczęcie procedury 

utworzenia branżowej szkoły specjalnej I stopnia wraz z internatem nr 2  

w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

 Rozpatrzenie w pkt. 14 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zabezpieczenie 

środków finansowych i wykonanie zadania pn. Zagospodarowanie terenu przy 
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siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15 – etap III w ramach 

zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  

i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 15 sprawy dotyczącej wniosku o wyrażenie zgody na umorzenie 

należności w wysokości 5 915,70 zł naliczonych z tytułu opłat ponoszonych przez 

rodziców, których dziecko przebywało w Młodzieżowym Ośrodku wychowawczym  

w Renicach. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być przyznane 

dofinansowanie. 

6a) Zaopiniowanie przez Zarząd Powiatu projektu sprawozdania z realizacji Uchwały Nr 

XLIV/303/2022 w sprawie kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu dotyczących 

zadań z zakresu edukacji publicznej, w celu przedstawienia powyższego Radzie Powiatu  

w Myśliborzu. 

6b) Wniosek dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o wyrażenie 

zgody na rozpoczęcie procedury utworzenia branżowej szkoły specjalnej I stopnia wraz  

z internatem nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji 

inwestycji drogowej. 

8. Zawarcie umowy na wykonanie aktualizacji dokumentacji technicznej dla zadania pn. 

„Budowa chodnika przy ulicy Leśnej w m. Boleszkowice”. 

9. Wyrażenie zgody na zwiększenie zakresu robót dla zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2125Z od DK23 do końca m. Dalsze”. 

10. Podpisanie aneksu do umowy nr 251/2013 o odbiór ścieków zawartej w dniu 03.04.2013r. 

11. Zawarcie umowy w przedmiocie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogrodek 

Pomorski. 

12. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przekazania 

Gminie Dębno zadań publicznych z zakresu zarządzania przystankami komunikacyjnymi, 

zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Dębno oraz podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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13. Zapoznanie się z informacją Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska znak: BOŚ.6541.1.2022.WW z dnia 18.03.2022r. w sprawie przekazania 

decyzji zatwierdzającej dokumentację geologiczno-inżynierską. 

14. Wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków finansowych i wykonanie zadania pn. 

Zagospodarowanie terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. 

Północna 15 – etap III w ramach zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę 

Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

15. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na umorzenie należności w wysokości 5 915,70 

zł naliczonych z tytułu opłat ponoszonych przez rodziców, których dziecko przebywało  

w Młodzieżowym Ośrodku wychowawczym w Renicach. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnionymi zmianami głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Pani Beacie Stachurskiej-Wołk - 

Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu pełnomocnictwa do reprezentacji 

Powiatu Myśliborskiego w sprawach związanych z realizacją zadania WSPÓLNIE 

KREUJEMY nową przyszłość” w ramach Konkursu ofert „Razem możemy więcej – Pierwsza 

Edycja Programu Aktywizacyjnego dla Cudzoziemców na lata 2022-2023” w ramach 

Resortowego Programu Aktywizacyjnego dla Cudzoziemców na lata 2022-2025 

finansowanego z rezerwy środków Funduszu Pracy 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 250/832/2022 z dnia 21 marca 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. o wprowadzenie do WPF na lata 2022-2023 wydatków remontowych na zadania pn.: 

„Remont drogi powiatowej nr 2136Z na odcinku od miejscowości Dębno do miejscowości 

Boleszkowice” 

2. o wprowadzenie do WPF na lata 2022-2023 wydatków remontowych na zadania pn.: 

„Remont drogi powiatowej nr 2111Z na odcinku od miejscowości Ławy do miejscowości 

Moczkowo”. (Wnioski stanowią załącznik Nr 3 i Nr 4 do protokołu). 
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Zwróciła uwagę, na brak wniosków w tej sprawie o wprowadzenie zadań do budżetu. 

Z przedłożonych dokumentów wynika, że zadania będą finansowane w 50% przez Powiat  

i 50% z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że poszczególne gminy deklarowały swój udział w finansowaniu przedmiotowych 

zadań, jednak nie przedstawiono jeszcze konkretnych kwot. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że nie należy dokonać wprowadzenia przedmiotowych zadań do WPF, jeżeli 

nie ma zabezpieczonych kwot w budżecie powiatu. Odniósł się do kwestii związanej  

z uzyskaniem informacji z poszczególnych gmin na temat partycypacji w kosztach realizacji 

przedmiotowych zadań. Zauważył, że poszczególne gminy powinny wykazać środki  

w swoich budżetach. Powiat Myśliborski nie stać, aby samodzielnie w całości sfinansować 

przedmiotowe zadania. Zaproponował wycofanie rozpatrzenia przedmiotowych wniosków  

i wystąpić do Wójtów i Burmistrzów wszystkich gmin w sprawie zabezpieczenia wkładu 

własnego w budżecie gmin i wykazania zadań w WPF.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że nie można wprowadzać zadań do WPF bez zabezpieczenia środków na ich 

realizację w budżecie powiatu. Jednakże bez wprowadzenia zadań do WPF nie można 

podpisać umów z Wojewodą Zachodniopomorskim. Istotną informacją, jest więc zatem 

termin podpisania przedmiotowych umów. Przekazała, że zgłoszono już gotowość do 

przystąpienia do realizacji zadań. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również zawnioskowała o wycofanie z rozpatrzenia przedłożonych wniosków i wystąpienie 

do Wójtów i Burmistrzów gmin w sprawie zabezpieczenia wkładu własnego na realizację 

przedmiotowych zadań oraz wykazania ich w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na kwestię podpisania umowy z Wojewodą Zachodniopomorskim. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że można dokonać przedłużenia terminu jej podpisania.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Ponownie zaproponował wycofanie rozpatrzenia przedmiotowych wniosków i wystąpienie 

jak najszybciej do Wójtów i Burmistrzów w sprawie zabezpieczenia wkładu własnego na 

realizację przedmiotowych zadań oraz wykazania ich w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat zabezpieczenia przedmiotowych środków przez poszczególne gminy. 

Zapytała, czy wstrzymanie rozpatrzenia wniosków, nie spowoduje to, iż środki na realizację 

zadań przepadną? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że środki nie przepadną. Przekazała, że w każdej chwili może zebrać się 

Zarząd i Rada Powiatu. Przekazała, że gminy powinny wskazać zabezpieczenie środków na 

partycypację w kosztach przedmiotowych zadań. Jeżeli wpłynie informacja o podpisaniu 
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umowy, można wystąpić o przedłużenie tego terminu co nie będzie pierwszym takim 

przypadkiem.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wycofaniu rozpatrzenia przedmiotowych wniosków. 

Za wycofaniem z rozpatrzenia wniosków głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Jednocześnie podjęto decyzję o wystąpieniu do Wójtów i Burmistrzów gmin w sprawie 

zabezpieczenia wkładu własnego na realizację przedmiotowych zadań oraz wykazania ich  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła kolejne wnioski: 

 

3. wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 17.03.2022r. 

znak OR.3026.1.2022.RW5 o dokonaniu zmian w planie wydatków w jednostce Starostwo 

Powiatowe w Myśliborzu na rok 2022 polegających na zwiększeniu planu dochodów  

i wydatków w rozdziale  92605 – pozostałe zadania w zakresie kultury o kwotę 17.600,00 zł 

w związku z otrzymanymi dotacjami od gmin Powiatu Myśliborskiego na organizację 

współzawodnictwa sportowego dzieci i młodzieży szkół podstawowych i szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego w kwocie 14.800,00 zł (Gmina Barlinek – 

3.000,00, Gmina Boleszkowice – 2.000,00 zł, Gmina Dębno – 4.000,00 zł, Gmina Myślibórz 

– 5.000,00 zł, Gmina Nowogródek 800,00 zł) oraz dotacji Gminy Dębno w wysokości 

2.800,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie udziału w zawodach 

sportowych  dębnowskiej młodzieży ze szkół ponadpodstawowych, w szczególności na 

pokrycie kosztów transportu na zawody sportowe oraz pokrycie kosztów usług 

gastronomicznych i zakup napojów. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4. wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu z dnia 

17.03.20222r. o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2022 rok polegających 

na zwiększeniu planu wydatków i dochodów budżetowych w kwocie 5000,00 zł. 

Przedmiotowe środki wpłynęły od Krajowego Funduszu Szkoleniowego z przeznaczeniem na 

zapłatę za studia podyplomowe na kierunku "integracja sensoryczna" dla pracownika poradni. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok w kwocie  65 000,00 zł w celu 

zapewnienia środków na zakup ekogroszku przeznaczonego do ogrzewania pomieszczeń  

w Rowie, w związku z koniecznością zapewnienia zakwaterowania dla uchodźców  

w Ukrainy. 
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(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że wskazana we wniosku kwota będzie niewystarczająca i konieczne będzie 

zwiększenie do kwoty  84 000,00 zł. Zwróciła uwagę na wzrost ceny za ekogroszek. Obecnie 

wynosi ona 1 350,00 zł netto za tonę. Przedłożony wniosek dotyczył poprzedniej niższej ceny 

ekogroszku. Przekazała, że planuje się zakupić łącznie 50 ton ekogroszku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że ekogroszek zostanie przeznaczony na ogrzewanie budynków, w których 

przebywają uchodźcy, ma nadzieję, że nastąpi zwrot środków od Wojewody 

Zachodniopomorskiego za poniesione wydatki z tego tyt. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że cała kwota zostanie wskazana do ponoszonych wydatków w związku  

z pobytem uchodźców. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że opał jaki jest już zakupiony wystarczy jedynie na miesiąc, należy zatem 

podjąć decyzję o zakupie bądź poczekaniu na inne ceny ekogroszku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że ceny będą rosnąć i należy dokonać zakupu już teraz. 

 

Członek Zarządu - Mariusz Kuziel 

Przekazał, że jeżeli chodzi o ceny węgla to tendencja cen jest spadkowa.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że przedstawiona cena ekogroszku jest ceną wynegocjowaną. Podała 

informacje na temat rozmów w tej sprawie z dostawcami. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek z uwzględnieniem 

wprowadzonej korekty tj. zwiększenia środków do kwoty 84 000,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Zaproponowała ujęcie w projekcie uchwały dodatkowych wniosków przyjętych przez Zarząd. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie w projekcie uchwały dodatkowych wniosków 

przyjętych przez Zarząd  oraz podjął uchwałę Nr 250/833/2022 z dnia 21 marca 2022 roku  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Myśliborski, ustalenia na rok 2022 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które może być 

przyznane dofinansowanie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że zmiany ulega załącznik Nr 1 do 

poprzednio pojętej uchwały z uwagi na powstałą omyłkę w przedstawionych kwotach ujętych 

w tabeli. Łączna wartość kwot nie uległa zmianie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 250/834/2022 z dnia 21 marca 2022 roku 

zmieniającą  uchwałę w sprawie ustalenia na 2022 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski, ustalenia na rok 2022 maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 

które może być przyznane dofinansowanie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 6a) 

Zaopiniowanie przez Zarząd Powiatu projektu sprawozdania z realizacji Uchwały Nr 

XLIV/303/2022 w sprawie kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

dotyczących zadań z zakresu edukacji publicznej, w celu przedstawienia powyższego 

Radzie Powiatu w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotową sprawę.  Wyjaśniła, że dnia 31 stycznia 2022 roku Rada Powiatu 

powierzyła do realizacji Zarządowi Powiatu Uchwałę Nr XLIV/303/2022 w sprawie 

kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu dotyczących realizacji zadań z zakresu 

edukacji publicznej. Przedsięwzięcie miało na celu uzyskanie niezbędnych informacji, 

potrzebnych do podjęcia decyzji w przedmiocie utworzenia placówki dla młodzieży 

wymagającej stosowania specjalnej organizacji nauki, metod pracy i wychowania, tj. 
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młodzieżowego ośrodka socjoterapii z branżową szkołą I stopnia, kształcącą w wybranych 

zawodach. Przedstawiła ww. sprawozdanie z realizacji uchwały. Przedstawiła wyjaśnienia 

dotyczące możliwości utworzenia młodzieżowego ośrodka socjoterapii z branżową szkołą  

I stopnia. Poinformowała, że docelowo planuje się, aby placówka funkcjonowała  

w Myśliborzu.  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że w początkowej fazie proponuje się, aby ośrodek funkcjonował w strukturze 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy. Złożyła wyjaśnienia dotyczące procedury 

uruchomienia placówki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt sprawozdania z realizacji Uchwały Nr 

XLIV/303/2022 w sprawie kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu dotyczących 

zadań z zakresu edukacji publicznej, w celu przedstawienia powyższego Radzie Powiatu  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6b) 

Wniosek dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o wyrażenie zgody 

na rozpoczęcie procedury utworzenia branżowej szkoły specjalnej I stopnia wraz  

z internatem nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Odczytał wiadomość e-mail z dnia 21.03.2022r. 

przekazaną przez dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy, który 

informuje, iż w dniu 17.03.2022r. odbyło się nadzwyczajne posiedzenie rady pedagogicznej 

MOS w Smolnicy w sprawie wyrażenia opinii nt. powołania branżowej szkoły specjalnej 

 I stopnia wraz z internatem nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

Wyrażenie opinii nastąpiło poprzez głosowanie niejawne. Za głosowało 3 osoby, przeciw 18 

osób, jedna osoba wstrzymała się. Poprosił o wyjaśnienie tej informacji? 

(Informacja stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedstawionej informacji. Rada Pedagogiczna jest przeciwna przedstawionej 

propozycji. Złożyła wyjaśnienia dotyczące procedury utworzenia placówki. Odniosła się do 

kwestii związanej z pracami powołanego zespołu oraz decyzji rady pedagogicznej. 

Zaproponowała wyrażenie zgody na rozpoczęcie procedury utworzenia branżowej szkoły 

specjalnej I stopnia wraz z internatem nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy.  

 

Członek Zarządu - Wioletta Drzewińska 

Wniosła uwagi do przedmiotowej sprawy. Poruszyła kwestię trybu wydania opinii przez radę 

pedagogiczną placówki. Poprosiła o ponowne przeprowadzenie rozmów z radą pedagogiczną. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że dyrektor placówki przychylił się do propozycji dotyczącej utworzenia 

branżowej szkoły specjalnej I stopnia wraz z internatem nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii w Smolnicy i podjął działania w tej sprawie. Przekazał, że widocznie przekazane 
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radzie pedagogicznej informacji były niewystarczające i brakowało na przedmiotowym 

posiedzeniu przedstawicieli organu prowadzącego, aby wyjaśnić sprawę. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy opinia rady pedagogicznej jest wiążąca? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że mając wniosek dyrektora placówki opinia ta nie jest wiążąca.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury utworzenia branżowej szkoły 

specjalnej I stopnia wraz z internatem nr 2 w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji 

inwestycji drogowej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że firma Drogowa Pracownia Projektowa „A3” Justyna Roman z siedzibą 

Tanowo, działając z upoważnienia Powiatu Myśliborskiego wystąpiła, zgodnie z art. 11b ust. 

1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych, o wyrażenie opinii poprzedzającej złożenie wniosku 

o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 

1418Z na odcinku Dębno-Grzymiradz”. Do wniosku zostały załączone wszystkie niezbędne 

materiały. Inwestorem w/w zadania jest Powiat Myśliborski. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 250/835/2022 z dnia 21 marca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o wydanie decyzji o realizacji inwestycji drogowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Zawarcie umowy na wykonanie aktualizacji dokumentacji technicznej dla zadania pn. 

„Budowa chodnika przy ulicy Leśnej w m. Boleszkowice”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że zadanie pn. „Budowa chodnika przy ulicy Leśnej w m. Boleszkowice” 

zostało umieszczone we wniosku o dofinansowanie zadań w ramach programu Polski Ład (II 

Nabór). Wydział Dróg posiada dokumentację dla tego zadania, która została wykonana  

w 2009 r. Dokumentacja wymaga dostosowania do obecnie obowiązujących przepisów oraz 

wymagana jest aktualizacja kosztorysów i specyfikacji technicznych.  

Aktualizacja dokumentacji zostanie zlecona dla firmy „Ramiko” Radosław Ostraszewski, 

która jest autorem pierwotnej dokumentacji technicznej. Projektant wycenił wartość usługi na 

kwotę 9.840,00 zł brutto. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na zwiększenie zakresu robót dla zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2125Z od DK23 do końca m. Dalsze”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że wykonawca robót firma „Maldrobud”  

Sp. z o.o. Sp. k. złożyła wniosek o zmianę w stosunku do projektu budowlanego w zakresie 

wykonania konstrukcji jezdni. Projektant pierwotnie założył wykonanie poszerzenia 

istniejącej nawierzchni w ten sposób, że warstwa wiążąca zostanie ułożona na siatce stalowej 

położonej na kruszywie drogowym, a następnie na nią zostanie ułożona warstwa 

wyrównawcza. Taka technologia pozostaje w sprzeczności z ogólnie przyjętymi zasadami 

ułożenia siatki stalowej i tzw. warstwy „slurry seal”, gdyż znacząco obniża ona trwałość 

konstrukcji drogi. Należy tutaj nadmienić, że na przebudowywanym odcinku drogi (tj. od 

skrzyżowania z DK 23 do wjazdu do miejscowości Dalsze) mamy do czynienia  

z ekstremalnymi obciążeniami drogi spowodowanymi drogowymi transportami odpadów do 

ZUO „Ekomyśl”.  

Wykonawca drogi proponuje aby optymalnie dostosować się do niwelety istniejącej drogi 

(rezygnacja z rzędnych projektowych) i ułożyć warstwę wyrównawczą o średniej grubości 4 

cm zarówno na istniejącej nawierzchni bitumicznej jak i na poszerzeniu. Tak wykonany profil 

pozwoli na nadanie właściwych spadków poprzecznych i podłużnych dla dolnych warstw 

konstrukcyjnych i pozwoli na nadbudowanie siatką i kolejnymi warstwami bitumicznymi. 

Miejsca najbardziej zdeformowane będą wyprofilowane dodatkowo poprzez frezowanie. 

Zmiana technologii wykonania konstrukcji drogi wiąże się ze zwiększeniem wynagrodzenia 

brutto o kwotę 375.278,90 zł. Obecnie w planie finansowym zabezpieczono na inwestycję 

kwotę 4.257.177,97 zł. W roku 2021r. wydatkowano kwotę 400.000,00 zł, natomiast na rok 

2022 zabezpieczono kwotę w wysokości 3.857.177,97 zł.  

Wartość kontraktu z Maldrobud Sp. z o.o. Sp.k. opiewa na kwotę 3.976.726,32 zł. Ponadto 

dodatkowo dochodzi kwota 17.000,00 zł za pełnienie obowiązków inspektora nadzoru 

budowlanego, co daje nam łączną kwotę zadania w wysokości 3.993.726,32 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Zwrócił uwagę na konieczność dołożenia brakujących 

środków finansowych. Poruszył kwestię wykonanej dokumentacji technicznej na realizację 

przedmiotowego zadania.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie zakresu robót dla zadania „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2125Z od DK23 do końca m. Dalsze”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o wskazanie źródła finansowania. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej z finansowaniem realizacji przedmiotowego zadania. 

Zaproponowała przesunięcie w ramach walnych środków. Poruszyła temat dotyczący 

zabezpieczania środków w budżecie powiatu na realizację inwestycji.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat realizacji zadań inwestycyjnych w poszczególnych gminach i środków jakie 

przeznaczył powiat na ich realizację.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Wniósł uwagi do przedmiotowego tematu. Poruszył kwestię związaną z niewłaściwym 

wykonaniem dokumentacji projektowej co spowodowało konieczność zwiększenia wysokości 

środków finansowych dla realizacji inwestycji w m. Dalsze. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 10 

Podpisanie aneksu do umowy nr 251/2013 o odbiór ścieków zawartej w dniu 

03.04.2013r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawę zgodnie z kartą spraw, z której wynika, że dniu 27.01.2022 r. Prezes 

PWiK Sp. z o.o. z Myśliborza zawiadomił Starostę o zamiarze obciążenia Powiatu 

Myśliborskiego kosztami odprowadzenia do kanalizacji ogólnospławnej wód opadowych  

z nawierzchni ulic Lipowa, Bohaterów Warszawy i 1-go Maja, które z dniem 7.01.2022r. 

otrzymały kategorię dróg powiatowych tj.: 

 Ulica Lipowa – powierzchnia 7.435 m2, 

 Ulica  Bohaterów Warszawy – 10.204 m2, 

 Ulica 1-go Maja 4.582,50 m2. 

Następnie PWiK Sp. z o.o. wystawiła na Powiat Myśliborski, bez zawierania z zarządcą drogi 

wymaganej umowy, dwie faktury tytułem odprowadzenia wód opadowych na kwotę 8.510,38 

zł za okres od 06.01.2022r. do 31.01.2022r. oraz na kwotę 13.696,02 zł za okres od 

01.02.2022r. do 28.02.2022r. 

Dotychczasowi zarządcy w/w dróg tj. GDDKiA O/Szczecin oraz Zachodniopomorski Zarząd 

Dróg Wojewódzkich w Koszalinie uiszczali opłaty z tytułu odprowadzenia do kanalizacji 

ogólnospławnej wód opadowych na podstawie zawartych umów i porozumień.  

Wezwano spółkę PWiK do przedłożenia projektu umowy na odprowadzenie ścieków do 

urządzeń kanalizacyjnych z nawierzchni dróg powiatowych, która stanowiłaby podstawę do 

obciążania Powiatu kosztami odprowadzania wód opadowych.  

W dniu 14.03.2022 r. PWiK Sp. z o.o. przesłała do starostwa projekt aneksu do umowy nr 

251 o odbiór ścieków zawartej w dniu 03.04.2013 r. pomiędzy Powiatem Myśliborski  

a PWiK Sp. z o.o. na odprowadzanie ścieków z nieruchomości drogowych będących  

w posiadaniu Powiatu Myśliborskiego (ul. Łużycka w Myśliborzu o powierzchni 800 m2). 

Aneks rozszerza dotychczasowy zapis par. 8 umowy poprzez dopisanie nowych powierzchni 

ulic Lipowa, Bohaterów Warszawy i 1-go Maja, z których odprowadzone są wody opadowe 

do kanalizacji ogólnospławnej. Umowa w takim brzmieniu będzie obowiązywała wyłącznie  

w okresie od 07.01.2022 do 14.03.2022.  

Opłata za odprowadzenie ścieków będzie naliczana zgodnie z obowiązującą taryfą opłat za 

odprowadzanie ścieków i będzie obliczana na podstawie iloczynu trwałej powierzchni 
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liczonej w m2oraz sumy opadów atmosferycznych w danym okresie przez Instytut 

Meteorologii w Poznaniu. 

Poprosił o sprawdzenie, czy przekazując drogę w Gminie Barlinek również były ponoszone 

opłaty za wody opadowe. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Z informacji uzyskanej od naczelnika wynika, że z takim wnioskiem jedynie wystąpiło PWiK 

Sp. z o.o. z Myśliborza. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z naliczaniem opłat za odprowadzani wód opadowych na 

drogach.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Zawarcie umowy w przedmiocie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogrodek 

Pomorski. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawę zgodnie z kartą spraw, z której wynika, że przekazane wsparcie finansowe 

dotyczy zadania pn. „Wykonanie oświetlenia ulicznego w ciągu drogi powiatowej Nr 2113Z”.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przekazania 

Gminie Dębno zadań publicznych z zakresu zarządzania przystankami 

komunikacyjnymi, zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Dębno 

oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

(Projekty uchwał stanowią załączniki Nr 19 i Nr 20do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przekazania Gminie Dębno zadań publicznych z zakresu zarządzania przystankami 

komunikacyjnymi, zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Dębno 

oraz podjął uchwałę Nr 250/836/2022 z dnia 21 marca 2022 roku w sprawie przyjęcia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Zapoznanie się z informacją Zastępcy Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska znak: BOŚ.6541.1.2022.WW z dnia 18.03.2022r. w sprawie przekazania 

decyzji zatwierdzającej dokumentację geologiczno-inżynierską. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informacją. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Wyrażenie zgody na zabezpieczenie środków finansowych i wykonanie zadania pn. 

Zagospodarowanie terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

ul. Północna 15 – etap III w ramach zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na 

siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. W związku z zakończeniem kolejnego etapu inwestycji 

pod nazwą w celu zapewnienia ciągłości komunikacji, ujednolicenia wyglądu nawierzchni, 

poprawy komfortu użytkowania terenu dla pracowników i petentów zasadne jest wykonanie 

ww. zadania. 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego sporządził aktualizację kosztorysu 

inwestorskiego do wykonanej dokumentacji technicznej. Koszt wykonania zadania w ww. 

zakresie wynosi zgodnie ze zaktualizowanym kosztorysem 535 945,59 zł brutto, dodatkowo 

należy zabezpieczyć kwotę na pełnienie nadzoru inwestorskiego, którą oszacowano na około 

3% wartości robót co daje łączny koszt inwestycji około 552.000,00 zł brutto. 

W budżecie Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zostały zabezpieczone środki w ramach 

zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego  

i powiatowych jednostek organizacyjnych” w kwocie 366 000,00 zł brutto, w związku z tym 

w celu realizacji ww. zadania należy zwiększyć tę kwotę o 186 000,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na  zabezpieczenie środków finansowych i wykonanie 

zadania pn. Zagospodarowanie terenu przy siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północna 15 – etap III w ramach zadania pn. „Adaptacja budynku byłej bursy na 

siedzibę Starostwa Powiatowego i powiatowych jednostek organizacyjnych”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

 

 

 

 



14 
 

Ad. 15 

Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na umorzenie należności w wysokości 5 915,70 

zł naliczonych z tytułu opłat ponoszonych przez rodziców, których dziecko przebywało  

w Młodzieżowym Ośrodku wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. W wyniku przeprowadzonego postępowania 

administracyjnego, po przeanalizowaniu całokształtu materiału dowodowego zgromadzonego 

w powyższej sprawie Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego informuje, iż nie 

zachodzi żadna z przesłanek określonych w  art. 64 Ustawy o Finansach Publicznych do 

umorzenia należności. Zaproponowała, aby przychylić się do rekomendacji CUW w tej 

sprawie i dokonać dalszego egzekwowania należności. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące prowadzonego postępowania i egzekwowania należności 

od rodziców dzieci przebywających w placówce. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgodę na umorzenie należności w wysokości 5 915,70 zł 

naliczonych z tytułu opłat ponoszonych przez rodziców, których dziecko przebywało  

w Młodzieżowym Ośrodku wychowawczym w Renicach i podjął decyzję o dalszym 

procedowaniu dochodzenia przedmiotowych należności. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat dotyczący podjętej decyzji dotyczącej dofinansowania działalności Spółki 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. w związku z pismem Burmistrza Barlinka dot. rozdysponowania 

kwoty 2,5 mln zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że Zarząd Powiatu zarekomendował udzielenie dopłaty w wysokości 

proporcjonalnej do posiadanych udziałów w odniesieniu do kwoty 1 200 000,00 zł. Będzie to 

zatem kwota ok 230 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o kwestię sprzedaży udziałów spółki? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie została jeszcze sporządzona wycena udziałów. 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zawnioskował o wykonanie uzupełnienia ubytków na drodze powiatowej Równo-Lutówko. 
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3. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zawnioskował o nadanie biegu sprawy dotyczącej wykonania wyniesionego przejścia dla 

pieszych na ul. Szosowej w Barlinku (pierwsze przejście dla pieszych od skrzyżowania  

z zakładami drzewnymi w kierunku do ronda). 

Przedstawił informacje na temat sytuacji związanej z przedmiotowym przejściem dla 

pieszych.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 17 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15:00 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze BO 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:…………………………… 

 

 


